
电信法兰夹

 

The nVent ERICO Telecom Flange Clamp is designed to provide
a grounding connection point to: 1) curved flanges that may
exist on steel monopole telecommunication towers and 2)
straight flanges that exist on towers constructed from angled
steel. The clamp is an integral part of the tower grounding
system used to ground & bond antennas, nVent ERICO Tower
Mounted Ground Bars, and telecommunication equipment to
the tower.

认证

 

功能
重量轻
快速简单的安装
无需特殊工具
Accommodates (2) 2-hole lugs
Tinned copper cast and stainless steel hardware to mitigate corrosion
Works on flat and curved flanges
cULus® Listed
Works with nVent ERICO Tower Mounted Ground Bar (ETMAGSDBT), and as a standalone clamp

技术参数
Table 1/2

物料号 完成 材料 A B 长度 (L) 宽度 (W)

 
We connect and protect



TFC2L 镀锡
Brass, 不锈钢
304 (EN
1.4301)

25.4 mm 25.4 mm 71.12mm 76.2 mm

Table 2/2

物料号 高度 (H) 法兰厚度 (FT) 法兰宽度 螺纹尺寸 1
(TS1)

螺纹尺寸 2
(TS2) 电线尺寸

TFC2L 54.36 mm 3.2 - 22.23 mm 152.4 mm Max 5/16" UNC 5/16" UNF 6.54 mm

图

 

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。

WARNING: This product can expose you to chemicals including lead, which is known to the State of California to cause
cancer and birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov.
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我们强大的品牌组合:
CADDY ERICO HOFFMAN ILSCO SCHROFF TRACHTE
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